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Annie Proulx has written some of the most original and brilliant short stories in
contemporary literature, and for many readers and reviewers, Brokeback Mountain is
her masterpiece.

</p>

Brokeback Mountain was originally published in The New Yorker. It won the National
Magazine Award. It also won an O. Henry Prize. Included in this volume is Annie
Proulx's haunting story about the difficult, dangerous love affair between a ranch hand
and a rodeo cowboy. Also included is the celebrated screenplay for the major motion
picture "Brokeback Mountain," written by Larry McMurtry and Diana Ossana. All three
writers have contributed essays on the process of adapting this critically acclaimed
story for film.

</p>
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评论

剧本

-----------------------------
多年之后（中文版）

-----------------------------
和另外一个版本相比多了英文剧本 和一些黑白剧照

-----------------------------
剧本和小说的合集 有几页黑白的电影剧照

-----------------------------
电影完满的呈现了原著的气质：宁静。唯一不同的是，原著里面的颜值可没有电影里面
高啊。记得男二在原著里是龅牙。

-----------------------------
看的是电子书版····果然李安是忠于原著的，简直···基本一模一样，仿佛一边
读电影的画面一遍闪现于脑海中，读到ennis质问jack去mexico那段时，描写人物内心
形容词，词词敲中内心，电影里演员用肢体表情表达出的效果，在这里通过文字再次的
细腻的呈现了出来。incredible~

-----------------------------
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